



NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN

Protokoll fört vid styrelsens möte via zoom 14 april 2023

- § 11 **Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkommen.**
- § 12 **Beslutsföreliggenhet. Beslutsföreliggenhet föreligger.**
Närvarande: Mats Viker, Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Mikael Knös, Romy Jonsson, samt Åsa Roosqvist. Anslöt senare: Therese Knutsson, Monika Levisson samt Carina Boijertz,
- § 13 **Dagordningen presenterades och godkändes.**
- § 14 **Som justerare valdes Mikael Knös**
- § 15 **Föregående protokoll lades till handlingar**
- § 16 **Inkomna skrivelser**
- diverse post från ssrk
 - mail från medlem med förslag på film av tollingjaktprov
- § 17 **Utgående skrivelser**
- remissvar till ssrk angående junior-cert och veteran-cert
- § 18 **Rapporter från alla ansvarsområden**
- a. Ordförande:** Kommunicerat med medlem angående filmningen av tollingjaktprov, Haft möten med arbetsgruppen "Vårt medlemskap" som kommer presenteras på fullmäktige. Se över våra rollbeskrivningar så att dessa kan diskuteras i juni.
- b. Vice ordförande:** Se över sponsoravtal och stämma av inför specialen.
- c. Jaktansvarig:** På uppfödarträffen efter Klubbmötet diskuterades tollingjaktprov som avelsverktyg. Önskemål från uppfödarna att få tillgång till sammanfattningen av tjp, helst digitala protokoll. Egenskaper som framkom var viktiga var att i nybörjarklass var att testa uthålligheten, i öppenklassen testas dirigeringar- dessa behöver ej vara så långa- här utvärderas förighet och samarbetsvilja. Gås ses ej som av vikt för avelsutvärderingen utan räcker att den kommer i elitklassen. Diskussion kring juniortollarmästartiteln, fanns oro för hets i tävlingssammanhang och att provet blir svårare än vanligt nkl. Sammanställning av 2022 års "Vad ger Not Sufficient i Nkl" pågår, några fler kriterier, kommer djupdyka i några årskullar samt hämta jaktprovprotokoll från Mats Gunnarsson. Deltagit i Mental-Index gruppens sammanställning av enkät angående vilka egenskaper som är viktiga. Arbetet fortgår! Deltagit på tollingjaktkommitténs möte, diskuterade tollingjaktprovskonferens -förslag 1-2 juni 2024

--	--	--



samt provledarutbildning under sommaren 2023.

d. Sekreterare: Påminner motionsförfattarna att se över och smordna regelverket för årets lydnadstollare och rallylydnadstollare. Rollbeskrivningar: Samordnar med medlemsansvarig och aktivitetsansvarig hur info-ansvarigs uppgifter ska fördelas. Bokning av hotell inför juni-möte. Återkoppling från Tollaren- hur ser annonspriserna ut- står de sig i jämförelse? Hur kan vi korta utgivningstiden?

e. Kassör: Ekonomisk rapport utskickad. Många utgifter just nu efter Klubbmöte och Aktivitetsgruppträff.

f. Avelsansvarig: Hälsostatistik från första kvartalet, 55 valpar födda.

g. Aktivitetsansvarig: Rapport från Herrfallet. Stor och lyckad träff. Uppdatering behövs av rollen som aktivitetsansvarig ute i landet, vad det innebär samt syftet med dessa stora träffar och hur de ska gå till framöver. Anmälningsplikten till Polisen för aktivitetsgrupperna ställer till det, då det fortfarande är väldigt oklart vart denna anmälan ska skickas.

h. Uppfödaransvarig: Har börjat sätta sig in i hemsidan. Digital uppfödarträff till hösten, planeras tillsammans med uppfödare.

i. Specialenansvarig: Anmälan öppnad för allt utom för Rallylydnaden där det strular. Transport av gässen ännu ej är klar. Provledare behövs! Rosetter för tollingjaktchampion behöver beställas- beställningen samordnas med specialenrosetterna.

j. Exteriöransvarig. (vakant)

§ 19 **Övriga frågor -**

- Rasinformatörer och omplacering, hur gör vi med dessa poster? Diskussion kring detta på det fysiska mötet i juni.

§ 20 **Nästa styrelsemöte:** Måndag 8 maj kl 19.00

§ 21 **Ordförande avslutade mötet.**

Vid Protokollet:

Justeras:

Åsa Roosqvist, sekreterare

Mats Viker, ordförande

--	--	--



Mikael Knös

--	--	--